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Gosia: Pred kratkim si omenila, da je bila postavitev "Lune", Federacijske v bitki poškodovane 

kroglaste biosferne ladje, v orbito z namenom stabilizirati Zemljo in jo spraviti v sprejemljivo 

ravnovesje po eksploziji Tiamata. In da so bile elektromagnetne eterične ograje, Van Allenovi 

pasovi, postavljene kot del prizadevanj za energijsko stabilizacijo planeta Zemlje, ki so znižale 

notranjo frekvenco in omejile njeno zmožnost povezovanja z Virom. Povedano z tvojimi 

besedami: "To naj bi bil le začasen ukrep, dokler se sončni sistem ne vrne ali razvije novo 

homeostazo." 

 

Kako je znižanje frekvence z Lune stabiliziralo Zemljo? Zakaj bi jo nižja frekvenca stabilizirala? 

 

Swaruu X (Athena): Frekvenca se stabilizira predvsem zaradi prisotnosti mase kot protiuteži, 

frekvenca pa gre skupaj z gostoto. Spreminjanje učinka in količine mase Zemlje v razmerju do 

Lune in preostalega sončnega sistema. 

 

To pomeni, da rahlo spreminjanje lastnosti Zemlje, ki pomaga odnosu med njo in Luno, vpliva na 

energetski odnos med zvezdami sončnega sistema in s tem na posledično interakcijo z 

ravnovesjem sončnega sistema. Frekvence rahlo povečajo maso Zemlje tako, da postane 

gostejša, kot je bila prej. To ima posledično posledice za vse, ki na njej živijo. 

 

Ker je razmerje med uravnoteženim razmerjem mas v ravnovesju sončnega sistema, sta teža in 

specifična masa odločilna dejavnika. Če Zemlja ne bo stabilizirana, bo vstopila v bolj eliptično 

orbito z večjim naklonom, kar bi povzročilo tudi skoraj nenaseljivo podnebje v njej. To bi vplivalo 

tudi na druge planete in njihove zapletene ekosisteme. 

 

Gosia: Zakaj Swaruu 9 tega ni povedala že prej, ko je govorila o tem? Ali ni vedela? 

 

Swaruu X (Athena): Jaz sem Swaruu X, združena z drugimi, vem več stvari. Toda ravnovesje kot 

želeni učinek da, to so morali vedeti, saj je to zelo federacijsko in to je bil federacijski načrt. Ne 

vem, zakaj to ni bilo omenjeno že prej, domnevala sem, da je bilo. 
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Gosia: Tega vidika nisem poznala. Je zelo zanimiv in zdi se pomemben. 

 

Swaruu X (Athena): Lahko bi bilo povedano z drugimi besedami. Zdi se mi samo očitno. Če 

postaviš veliko maso v bližino planeta, vplivaš na celotno ravnovesje njegove orbite in s tem na 

ravnovesje drugih planetov. Če je uničenje Tiamata porušilo ravnovesje celotnega osončja, je 

logično, da bi vplivanje na ravnovesje Zemlje uravnotežilo tudi preostale. 

 

Druga stvar je, da je na nominalno gostoto Lune, umetne biosfere, moralo vplivati tudi delovanje 

– produkt njenih lastnih motorjev, ki vzdržujejo Zemljo in z njo samo v testeni 3D nizki gostoti. 

 

S tem se sklada ugotovitev, da ima Luna večjo gostoto mase kot biosferna ladja enake velikosti, 

vendar ostaja v lastnem toroidu napačno poimenovanih frekvenc 5D v primerjavi z nizko lunarno 

3D. 

 

Vidim tudi, da so bile prej podane informacije veliko osredotočene na posledice umetnega 

vsiljevanja nizkih 3D frekvenc za prebivalstvo in ne na matematično dinamiko med zvezdami. 

 

Gosia: Da. Imam še eno vprašanje. Omenila si, da se ne strinjate, da je bilo to storjeno zato, da bi 

Reptili ostali zunaj, ker so to posledice človeškega uma po znižanju frekvenc. Toda ... celotna 

vojna na Tiamatu se je zgodila pred znižanjem frekvenc. Reptili so bili tam že takrat. 

 

Swaruu X (Athena): Da, problem je nastal že prej. Toda takrat je bil podedovan na Zemlji. In 

potem se je na Zemlji ohranil kot njen lastni egregor. Ne odraža dinamike med progresivnimi in 

regresivnimi rasami zunaj Zemlje. Tako je ustvaril lastno dinamiko med bitji z dušo, ki 

manifestirajo bitja brez duše, egregor, ki se zanaša na energijsko vampirizacijo z izkoriščanjem 

bitij z dušo. 

 

Gosia: Da, ustvarila je svojo lastno dinamiko, da, razumem. Toda to se je začelo že prej, kajne? 

Kajti za eksplozijo planeta, kot je Tiamat, je moral biti Reptilov plazilcev zelo resen. 

 

Swaruu X (Athena): Da, toda potem se je ustvarila lastna "reptilska" dinamika na Zemlji, ker nizka 

3D in njene frekvence spodbujajo nastanek, razvoj in pojav regresivnih ras, ki izkoriščajo 

navidezne omejitve človeške rase, zlasti brez spomina na pretekla življenja, kar je neposredna 

posledica pomanjkanja povezave z izvornim Virom zaradi razlik v frekvencah, ki jih povzroča 3D, 

ki ga je umetno vsilila Luna. 

 

Poleg dejstva, da so že prej obstajali koncepti manifestacije regresivnih egregorjev zunaj Zemlje, 

egregorjev, ki so jih izdelale dušne rase, zlasti lyriske, vendar je to kasneje na Zemlji oblikovalo 

svoj "okus" ali posebej škodljivo različico takšnih lyrskih manifestacijskih egregorjev. 

 



Gosia: Razumem, da. To je tako, kot da bi znižali imunski sistem telesa, ki ga potem napadejo vse 

vrste bakterij, da? Saj ne, da bakterije ne bi obstajale že prej, vendar so bolj izkoristile situacijo. 

In nastali so novi sevi. 

 

Swaruu X (Athena): Da, točno tako. Nizke frekvence za stabilizacijo Zemlje, za katere pravijo, da 

naj bi posledično zapirale tudi Reptile (s tem se ne strinjam), so naredile planet ugoden in popoln 

za to vrsto regresivnih egregorskih bitij, da se rojevajo in uspevajo. 

 

Gosia: Zanimivo, da se s tem delom ne strinjaš. Toda, da bi torej Reptili lahko zapustili Zemljo s 

temi vsiljenimi frekvencami? Pri tem ne mislim na portale. Govorim o tistem času nazaj. 

 

Swaruu X (Athena): Nezmožnost prehoda skozi Van Allenove pasove še vedno velja razen, če 

imate tehnologijo popolne elektromagnetne toroidne potopitve (ki privzeto vključuje tudi 

tehnologijo portalov, saj gre za isto stvar, vendar v obratni smeri kot obrnjena nogavica), brez 

katere ne morete zapustiti Zemlje, saj se z vidika eksistenčnih lastnosti napačno imenovanega 3D 

izkaže, da Van Allenovi pasovi ustvarjajo območje visokega ionizirajočega sevanja, ki ob stiku z 

njimi dobesedno uniči vsa organska tkiva v frekvenčnem območju 3D. 

 

Gosia: Da, torej je to še vedno isto. Niso mogli ven, okej. 

 

Swaruu X (Athena): Za vsem so vedno kompleksni razlogi, ne samo eden. Prav tako vse odločitve 

prinašajo pozitivne in negativne posledice. Po eni strani stabiliziraš planet, ki je v težavah, po 

drugi strani pa povzročiš gnezdo regresivnih škodljivcev. 

 

Gosia: Ok. Zdaj je vse zelo jasno, zelo dobro si to razložila. Hvala! 

 

Swaruu X (Athena): Hvala, ni za kaj. Zdaj bom odšla in čim prej nadaljevala. 

 

 

NASLEDNJI DAN 

 

Gosia: Ko govorimo o tem, da je zaradi znižanja frekvenc Zemljina Luna težja, ali to pomeni, da bi 

oseba z visoko frekvenco tehtala manj? In da bi oseba z nizko frekvenco tehtala več? Ali pa to 

nima nobene zveze s tem? 

 

Swaruu X (Athena): Da, to gre z roko v roki. Do te mere, da nekdo z zelo visoko frekvenco preneha 

biti materialen. Kot mnogi menihi v Tibetu ali ... naše "bitje" (Yazhi). Le da to ni tako preprosto, 

kot zgolj čisti indeks mase kot v teži ali količini materije. Ampak se nanaša tudi na energijsko 

frekvenco. 

 

Gosia: Torej ste lahko predebeli, vendar z visoko frekvenco in potem bi tehtali manj kot druga 

oseba s prekomerno telesno težo in nizko frekvenco? Vem, da poenostavljam, samo šalim se. 



 

Swaruu X (Athena): Objektivno gledano to, ali ima oseba prekomerno telesno težo ali ne, s tem 

nima nobene zveze. Težava je v tem, da ni zaskrbljujoča sama debelost, temveč mentaliteta osebe 

z visoko frekvenco. In to, ali je oseba predebela ali ne, kaže na notranjo težavo s hrano ali 

psihološko. Kar kaže na to, da ona ali on nima dovolj visoke frekvence. 

 

Vendar je tudi to poenostavljeno, saj se oseba skozi življenje razvija. In morda nosi težave s hrano 

in telesno težo zaradi psihološke težave, ki je ni več. Torej je vse skupaj zapleteno. 

 

Gosia: Da. Še eno vprašanje, ko govorimo o Reptilih, mi je nekdo pustil radovedno vprašanje v 

zvezi s tem. Če Reptili ne morejo delovati na višjih frekvencah, zakaj ne bi z Lune poslali nekaj zelo 

visokofrekvenčnih bomb in jih pobili? Saj bi zgoreli, kajne? 

 

Swaruu X (Athena): Na to vprašanje, čeprav je bilo morda izraženo z drugimi besedami, je bilo že 

odgovorjeno. Tega ne morete storiti, ker: 

 

1.) To bi pomenilo povečanje gostote vse naenkrat s posledičnimi duševnimi in zaznavnimi 

težavami, ki bi jih to povzročilo prebivalstvu. 

2.) To bi bilo zelo invazivno in nespoštljivo do življenjskih želja in izkušenj ljudi na Zemlji. 

3.) Federacija bi morala biti tista, ki bi to izvedla, znano pa je, da je pri vsem tem soudeležena tudi 

z opustitvijo dejanj, torej tega ne počne, da bi ohranila Zemljo takšno, kot je. 

4.) Sami Reptili, kakršni so na Zemlji, so odraz egregorske ustvarjalne sile človeške populacije. 

 

Dvigovanje frekvence bi le pripomoglo k hitrejši manifestaciji tega egregorja. Ali pa bi vsaj 

povzročilo le to, da bi bili ljudje odvisni od zunanje pomoči, se ničesar ne naučili in ponavljali svoje 

napake ter ponovno ustvarjali svoje egregorje. 

 

Robert: Imaš prav, Tina. Vse bi se manifestiralo hitreje. 

 

Swaruu X (Athena): Na ta način ne moreš ustvariti frekvenčnih bomb. Če bi prenesli 

visokofrekvenčni energijski žarek, bi Reptile le še bolj nahranil, zaradi njega bi se počutili zelo 

dobro, daleč od tega, da bi jih ubil. Bili bi srečni in nasmejani. 

 

To mora priti z vidika mentalne frekvence tistih, ki jih hranijo in oblikujejo kot egregorje: Človeška 

populacija in njena raven zavesti. 

 

Gosia: Menim, da je nadzor nad našimi mislimi, zlasti v okolju, v katerem smo, zelo težaven, če 

ga Lyrci sami niso znali dobro nadzorovati v prejšnjih vojnah, ko so bili razpršeni po vsej Galaksiji. 

In niso imeli ne Lune ne Matrice - Kabale. Kako to, da so imeli toliko duševnih motenj? Yazhi je to 

nekoč razložila, češ da so imeli tudi strahove in notranje konflikte, zato se je vse to manifestiralo. 

Toda rekla bi, da bi bilo glede na to, kar se zdaj dogaja na Zemlji ..., veliko težje nadzorovati naše 

misli. 



Swaruu X (Athena): Ker je zunaj Zemlje več Matrice. Kot smo že ves čas govorili, je zunaj več 

človeštva. Raziskovalci tega ne vidijo. Zato tukaj nosimo uhane, majice, teniške čevlje in 

uporabljamo kodralnike. Toda problem egregorja, kakršen je na Zemlji, ima tam poseben in še 

posebej gost "okus". Regresivna različica je na Zemlji še posebej zlobna. 

 

In sama po sebi kot "šola" življenja pa je Zemlja, kakršna je, koristna, saj v drugih gostotah in na 

višjih frekvencah egregorji nastajajo hitreje in učinkoviteje. Manifestirate vse, o čemer 

razmišljate. 

 

DRUGA VPRAŠANJA O LUNI IZ PREJŠNJIH POGOVOROV (točen datum ni znan): 

 

Robert: Mnogi mi zastavljajo vprašanje, ki mi nikoli ni povsem jasno. Luno in njeno Matrico je 

ustvarila Federacija, ali je bilo to storjeno na drugem planetu? Ali v vesolju obstaja še kakšen drug 

planet, ki je v takšnem položaju? 

 

Swaruu (9): Ne, samo na Zemlji ali z Zemljo. Pravijo, da je to kot poskus. Da, Federacija je bila 

tista, ki je vzpostavila 3D, potem pa so regresivci, večinoma Reptili, vse obrnili v svojo korist. Ne 

pozabite, da so Reptili dobri pri spreminjanju stvari v svoje udobje, a zelo slabi pri ustvarjanju 

novih stvari in konceptov. 

 

Gosia: V prvem videu se spomnim, da si rekla, da obstaja še deset drugih planetov. In da je Zemlja 

v najhujšem položaju. 

 

Swaruu (9): Ne na enak način ali z enako dinamiko. Ne z Lunino Matrico. Prej z manifestacijo ali 

zaznavanjem samih prebivalcev, morda pod negativnim nadzorom uma. To je brez dodane 

tehnologije Lune, pod katero se nahaja Zemlja. Toda lahko imate 3D ali kateri koli D samo z 

zaznavanjem ali ravnijo zavesti. 

 

 

DRUGI POGOVOR: 

 

Robert: Imam vprašanje in se nanaša na hologram Lune, ki si ga morda zastavljajo tudi mnogi 

drugi. Če hologram ne pokriva celotne Lune, temveč le vidno površino Zemlje, od kod se projicira 

hologram, ki pokriva površino Lune? Hvala. 

 

Swaruu (9): Projicira se z Lunine površine z več točk. Gre za kolaž slik. Vsak projektor pokriva 

majhno območje, skupaj pa pokrivajo celotno površino. To tudi pojasnjuje, zakaj so nekatera 

mesta videti drugače in kažejo strukture, ki pozneje izginejo, in podobne anomalije. Projektorji 

odpovedo, včasih nekateri, včasih drugi. Koliko jih je? Govorimo o več tisoč projektorjih. 

 

Robert: Zelo verjetno je, da bodo nekateri prenehali delovati. 

 



Swaruu (9): Da. Sami odpovedo (ni velikega vpliva, če nekateri odpovejo, vedno odpovejo ali pa 

jih več ne deluje ves čas). Vendar je tudi veliko takih, ki običajno odpovedo skupaj. 

 

 

DRUG POGOVOR: 

 

Gosia: Ko je bila na Luni nameščena Matrica, 3D projekcija, pred 12.500 leti, so ljudje to občutili 

takoj ali postopoma? In je Luna začela izgledati drugače kar čez noč? 

 

Yazhi: Bili so v tako slabem stanju zaradi vseh kataklizmov in vseh travm, ki so jih povzročili, da 

pravzaprav niso imeli možnosti primerjave z Matrico ali brez nje. Vendar pa bi občutek takoj 

pripisali vsem zelo negativnim dogodkom, ki so se pravkar zgodili. 

Mislim, samo predstavljajte si, kako bi se preživeli počutili, ko bi videli, da so nekdanje velike 

gozdne širjave popolnoma poplavljene! 

 

Niti opaziti ne bi mogli spremembe, saj bi redki preživeli iz visoko tehnološke in udobne napredne 

družbe prešli v življenje v jamah, kjer bi bila edina dobrina ogenj in kakšen zadek ulovljene živali, 

spominjali pa bi se in pogrešali svoje nekdanje življenje! Sama sprememba se je zgodila "čez noč" 

ali v nekaj minutah. 

 

Gosia: Luna je nenadoma dobila novo podobo? 

 

Yazhi: Tako nenadoma, kot vsaka druga ladja, ki prileti in parkira v Zemljini orbiti! 

 

 

DRUG KLEPET: 

 

Robert: Anéeka, zakaj na Luni ne more biti vode? Ali obstaja kakšna razlaga za to? Ali ne more 

biti voda iz "jedrskih" reaktorjev? 

 

Anéeka: Reaktorji niso na površju, ampak v notranjosti, ne pozabite, da gre za vesoljsko postajo. 

Ne potrebujejo vode, kot je ribnik, kot je na Zemlji. 

 

Njihova površina je kovinska krogla, tam ni vode. Je, vendar v notranjosti v rezervoarjih z vodo, 

ne pa tako, kot opisuje NASA, to je čista laž. Na površini Marsa je voda, kot so jezera in reke, tam 

je. Na Luni ne, tako kot ni vode na površini tega vesoljskega plovila, za to ni razloga, saj je to 

vesoljsko plovilo, toda v notranjosti, da, v rezervoarjih, logično. 

 

Robert: Hvala in še nekaj. Reaktorji niso jedrski. Besedo jedrski uporabljamo samo kot najbližjo 

ustreznico, kajne? 

 



Anéeka: Ne, tokrat so jedrski. Na osnovi urana. Uporabljajo obogateni uran, gre za skoraj 

identičen sistem, kot ga uporabljajo na Zemlji. Reaktorjev je bilo 12, osem je neuporabnih, dva 

sta poškodovana in dva delujeta nepravilno pri minimalni moči. 

 

Robert: In še nekaj, jedrski reaktorji so bili tisti, ki so zagotavljali energijo tej ladji? In kakšno je 

pravo ime Lune? 

 

Anéeka: Ne, zdi se, da je ali je bilo to nameščeno pozneje. Reaktorji ničelne točke tiste biosferne 

ladje, ki je bila poškodovana v Tiamatskih vojnah, so izklopljeni, morda poškodovani ali bolje 

rečeno uničeni, ne delujejo več. Kar zadeva ime Lune, tega podatka nimam pri roki, vem pa, da 

ga je mogoče razmeroma preprosto najti. 

 

Robert: Ali je mogoče Luno premikati s temi reaktorji? 

 

Anéeka: Ne, jedrski reaktorji, tudi tistih 12, ki obratujejo z največjo zmogljivostjo, nima dovolj 

energije, da bi premaknili Luno. Poleg tega niso nameščeni za napajanje motorjev, temveč le za 

napajanje generatorjev frekvenc Matrice in holograma. 

 

Robert: Še eno vprašanje o Luni. Zakaj je za njih zanimivo trditi, da je na njej voda? 

 

Anéeka: O, Robert, tudi sama si zastavljam isto vprašanje samo, da bi odvrnili pozornost in se 

pretvarjali, da so odkrili nekaj "novega" in da znanost napreduje. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
Prevedel: Stane 


